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L'actuado constant de les Seccions 
Comarcals ajeganta 1'obra del Sindical

De la de B arcelona

Avis important
La Junta General extraordinària que, oportu- 

nament, convocarà aquesta Secciô pels primers 
dies del proper Novembre, tindrà per objecte pri
mordial la discussiô i aprovaciô de les conclusions 
que per tal s’aoordin de les Ponències que, com 
es va anunciar en el darrer numéro diel Butlleti, 
es fan publiques en el present i son :

Conveniència d’aceptar el metge el contracte 
particular per iguala, encomanada als companys 
Drs. Manuel Nougués Saienz de Santamajria, Ra- 
mon Pla i Armengol i Ferran Rosell Jane.

Interuenciô del Sindicat en les questions de 
decmtologia, a càrrec dels companys Drs. Lluis Ci
rera Salse, Salvador Vives Casajuana i Emili 
Mira Lôpez.

Mitjans de recabar els drets del metge a les 
mutualitats ja existents, a l’ensems que imposar- 
los com a condiciô prèvia a les que es fundin de 
nou, estudi encanregat als companys Drs. Josep 
Girona Trius, Joaquim Abellô Roset i Josep Bo- 
nifaci Mora.

Esperem del bon zel dels compjanys que tenen 
els dits treballs encomenats emls facilitaran1 els origi- 
nals llurs per tôt el mes actual per tal dje publi- 
caï-los ¡en el numéro del Butlleti corfespotnent al 
vpropinent mes d’Octubre, a fi que les intéres
sants matèries que en ells s’escatiran puguin, és- 
ser conegudes per tots lels associais i aixi podrem 
dir, amb tota seguretat, que obeïa a una necessitat

sentida per la classe, la discussió i aprovació de 
les mateixes.

En la pròpia Junta General deurà procedi-- 
se al nomenament de Deliegats per a la Assemblea 
extraordinària que tot seguit convocará el Sindicat, 
en la qual es discutirán i aptoviairan, entre altnes 
assiunptes que creguin convenient incloure en la 
respectiva ordre del dia.

Pro jede de reforma de l’estatut i reglament 
del Sindicat, treball que es va publicar ero el But- 
lletí corresponent al prop-plasat mes de Juliol.

Proposta de reforma d’álguns articles del re
glament de la mutual mèdica, treball que será 
oportumment publioat.

Discussió d’un projetete de còdic de deonto
logia.

Creiem qu]e l’enunciat d’aquestes matèries és 
prou interessant per a que justifiqui davant dels 
companys el que ens permetem cridar vers ells 
la seva atenció i ens poguem prometra el Sfi. 
mes decidit concurs arribadla que sigui l’hora de 
discutir-les i reafirmar-les, per tal que jamai 
ningú no es pugui cridar a engaroy quan els organis- 

.mes exiecutius es vegin obligats a  donar cumpli- 
ment a 90 que s’acordi.

Altramenjt la competència i prestigi dels com
panys, que amb tan bona voluntat han acceptat 
l’encàrrec de portar els treballs a terme, així 
ho reclamen. '

Per la Junta Comarcal 
El Secretan

De la d ’Olot

Visita i reunió
El dia 22 del passat mes d’Agost, va teñir lloc 

a Olot una reunió dels metgies de la S. convo
cada per la Junta Directiva, conforme s’havia 
acordat en l’Assemblea de Delegats darrera, amb 
fi de solventar algunes qiiestions nascudes en la 
dita secció comarcal.

Assistiren a la reunió de la Junta Directiva 
els companys Puig i Sais, Busquet, Riera; del 
Collegi de Girona, el company Coll (President), i 
de la comarca, tote el companys de la mateixa, 
menys ero Coma, de St. Pau, que estava malalt; 
total 22 assistents.

El President de la S.ecció, company Barnades, 
explica l’objecte de la reunió i cedeix la presidèn-

cià al President del Sindicat, Dr. Puig i Sais.
Aquest, després de saludar els ssistents, diu 

que el millor sera que tothóm .exposi la seva opi- 
nió respecte de les questions que s’aniran discutint. 
així tothom podrá fer-se ben bé càrrec dels as- 
sumptes mirats en tots els seus aspectos.

Es passa a parlas de la qüestió dels Inspectors 
de la Federado Patronal, prindpal assumpte a 
ventilar. El company Gassiot, diu que considera 
que l’assumpte ja quedà arranjat a la reunió local 
que tingueren fa poc amb els delegats del collegi.  ̂

En Gelabert i ero Danés creuen que no està 
pas arranjat encare per algunes observadons que 
fan. Puig i Sais invita a la concordia i per aixo 
demana transaedó a ambdues parts.

El company Riera proposa que els companys


